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Z A P I S N I K 
  
  

 s 11. sjednice Izvršnog odbora Samoborskog sportskog saveza u mandatu 2022.-2025., koja se 
održala u srijedu 06. rujna 2023. u 18,30 sati u konferencijskoj dvorani Sportske dvorane 
Samobor, Andrije Hebranga 26a, Samobor.   
 
Članovi Izvršnog odbora dobili su u materijalima 
 

D N E V N I   R E D: 
 
 

1. Verifikacija zapisnika s 10. sjednice IO-a 
2. Donošenje odluke o pristiglim natječajima (razvojni, školovanje, rekreacija) 
3. Donošenje odluke o pristiglim zamolbama 

- KK Mladost- sufinanciranje troška puta u Tokyo  
- SK Samobor – promjena kod sufinanciranja, dodatni bodovi kroz kriterije te dodatna 

sredstva za održavanje vanjskog igrališta 
- NK Samobor- zamolba za servisiranjem umjetne trave i lijepljenje linija 
- NK Samobor – molba za izvanredne liječničke preglede 
- MNK Petkov breg- zamolba za učlanjenjem u Savez 
- MCK Marović – zamolba za sufinanciranjem građevinskih radova 
- NK Zrinski – sufinanciranje servisa umjetne trave i malčera s lancem 
- Memorijal Branka Bošnjaka 
- GK Samobor- zamolba za sufinanciranje prijevoza na ljetni kamp u Selce 
- JK Samobor – sufinanciranje najma dvorane u Hrastini 
- HNK Kobre – sufinanciranje mobilnih alu golova 

4. Donošenje odluke o promijeni revizorske kuće 
5. Donošenje odluke o primijeni radnog vremena Saveza (pon-čet od 12-20, čet-pet od 8-

16) 
6. Donošenje odluke o slobodnim danima tajnice i godišnjem odmoru  
7. Pitanja , prijedlozi i ostale informacije 

 
 
Nazočni članovi Izvršnog odbora Samoborskog sportskog saveza:  
Darijo Gaća – predsjednik, Darko Šimunec – potpredsjednik, Luka Čanak – član, Mladen Vlahović 
– član, Domagoj Krnić- član, Krunoslav Znika – član, Anita Matijaščić – članica, Franjo Koletić- 
član 
 
Odsutni: Miro Kelečić- dopredsjednik 
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Ostali nazočni: Dragutin Marović – predsjednik NO-a, Milan Garašić – član NO-a 

Predsjednik Darijo Gaća pozdravlja sve nazočne i utvrđuje kvorum sa 8 prisutnih članova te se 
može započeti sa sjednicom. Ostali članovi su se ispričali. 
Otvara 11. sjednicu Izvršnog odbora SSS-a te utvrđuje da su svi primili Dnevni red s pozivom na 
sjednicu kao i materijale te daje Dnevni red na usvajanje. 
 
 Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 

 
Ad 1. 

Pod prvom točkom predsjednik govori da su svi primili zapisnik s 10. sjednice u materijalima te 
daje isti na usvajanje. Pita ima li primjedaba na zapisnik. Nije ih bilo te ga daje na usvajanje. 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Ad 2. 
Pod ovom točkom Predsjednik je upoznao članove IO-a s prijedlogom komisije na pristigle 
natječaja. Na natječaj razvojni programi – ostali razvojni programi prijavio se Šahovski klub 
Samobor, Stolnoteniski klub Samobor, Karate klub Mladost, na natječaj za školovanje prijavili su 
se Dubravko Šlatka JK Okami i Dino Šimunec Karate klub Samobor te na natječaj rekreacije 
prijavilo se DSR Out Fit. 
Prijedlog komisije u sastavu Gaća, Šimunec i Kelečić je da se odobri: 
Karate klub Mladost – puni iznos od 805,00 eura za odlazak na Svjetsko prvenstvo u Japan 
Šahovski klub Samobor – puni iznos od 1.800,00 eura za dvije završnice prvenstava za juniore i 
kadete 
Stolnoteniski klub Samobor – puni iznos od 1.800,00 eura za dodatni stručni rad, odlazak na 
natjecanja i pripreme 
Karate klub Samobor – Dino Šimunec školovanje u iznosu od 50% - 500,00 eura 
Judo klub Okami – Dubravko Šlatka školovanje u iznosu od 50% - 925,50 eura 
DSR Out Fit – puni iznos od 1.675,00 eura za trening za umirovljenike 
Ovaj prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 

Ad 3. 
Pod ovom točkom Predsjednik je podsjetio članove IO-a s nekim odlukama koje se donesene 
elektronskim putem te koje moraju biti potvrđene i na sjednici IO-a pa se krenulo redom. 

- KK Mladost- sufinanciranje troška puta u Tokyo – jednoglasna odluka da se prijave 
na natječaj razvojni te da će se sredstva isplatiti s te pozicije 

- Streličarski klub Samobor – promjena kod sufinanciranja, dodatni bodovi kroz 
kriterije te dodatna sredstva za održavanje vanjskog igrališta – predsjednik je 
objasnio da je kod njih došlo do krivog zbroja bodova kod kriterija te da imaju 5 
bodova više zbog čega će im se u visini tog iznosa isplatiti razlika sa ratom u 10. 
mjesecu. Što se tiče zamolbe za dodatnim sufinanciranjem održavanja vanjskog 
terena jednoglasna je odluka da se dodatna sredstva ne odobre jer je to gradska 
površina koju uređuje grad po našim saznanjima. Stoji problematika kod kluba da 
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nemaju adekvatan unutarnji prostor za trening na što je predsjednik već upućivao 
kod Gradonačelnice no bezuspješno, Grad nema sluha , a Savez nema prostorije koje 
bi mogao ustupiti SK Samobor na korištenje. SK Samobor je uputio i zamolbu da oni 
liječničke preglede obavljaju van dogovora Saveza jer smatraju da ovi nisu 
zadovoljavajući no da Savez isplati klubu novčana sredstva u protuvrijednosti na što 
je jednoglasno donošena negativna odluka jer IO smatra da dok Savez ima ugovor s 
postojećom doktorico da se toga i pridržavamo no Savez ne brani da klubovi i sami 
dodatno odrađuju preglede no na svoj trošak. 

- NK Samobor- zamolba za servisiranjem umjetne trave i lijepljenje linija 
- MCK Marović – zamolba za sufinanciranjem građevinskih radova 
- NK Zrinski – sufinanciranje servisa umjetne trave i malčera s lancem za ove tri 

zamolbe prijedlog IO-a je da se u originalu proslijede u Grad jer se radi direktno o 
održavanju Gradske imovine za što su potrebna velika sredstva koje Savez nema kao 
ni poziciju održavanja ni natječaj koji više ne postoji. 

- HNK Kobre – sufinanciranje mobilnih alu golova + malčer NK zrinski- jednoglasna 
odluka je da se prijave na natječaj razvojni programi te da će se kroz to nešto 
odobriti  

- JK Samobor – sufinanciranje najma dvorane u Hrastini – jednoglasno je zahtjev 
odbijen jer klub već ima mjesto za trening u borilačkoj dvorani te Savez nema 
dodatna sredstva za druge dvorane dok neki nemaju ni prvu opciju 

- GK Samobor – iako je na IO na ovu zamolbu elektronskim putem odgovorio da se 
jave na natječaj razvojni programi kod potvrđivanja zamolbe na sjednici jedan član 
IO-a je poveo raspravu na ovu temu rekavši da smatra da se ljetni kampovi koji 
nemaju veze s pozivom reprezentacije ne bi trebali sufinancirati jer bi u tom slučaju 
svatko mogao tražiti sufinanciranje nekog ljetnog kampa za što u Savezu nema 
novaca niti je ikada planirano. Ostali članovi IO-a su se složili te je odluka 
promijenjena u odluku da se ne sufinancira trošak prijevoza u iznosu od 1.000,00 
eura za odlazak na ljetni kamp. Isto tako IO smatra da je to puno prevelika cifre za 
tako malo kilometara 

- Memorijal Branka Bošnjaka – jednoglasna odluka IO-a je da se memorijal ove godine 
ne može sufinancirati iz više razloga. Najbitniji je taj što ni organizator ni 
suorganizatori nisu članice SSS-a te kada smo kontaktirali HR karate savez rečeno 
nam je da manifestacije nije uvrštena u službeni kalendar što znači da je Savez ne 
smije sufinancirati 

- MNK Petkov breg- zamolba za učlanjenjem u Savez – jednoglasna odluka IO-a je da 
se malonogometni klub Petkov breg primi u pridruženo članstvo SSS-a. ova odluka 
još mora proći i Skupštinu te će tek tada ako bude usvojena biti pravovaljana. MNK 
ispunjava sve potrebe uvjete za pridruženo članstvo 

Sve odluke su jednoglasno potvrđene. 
 

Ad 4. 
Pod ovom točkom Predsjednik govori da je Savez na obostrano zadovoljstvo prekinuo suradnju s 
revizorskom kućom Prokura revizija te da smo kontaktirali novu revizorsku kuću RSM revizija s 
kojom SOS surađuje već godinama. Ponuda za provođenje revizije za 2023. godinu je stigla u 
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iznosu od 2.312,50 eura. Svi članovi IO-a su jednoglasno prihvatili odluku da se promijeni 
revizorska kuća te da se potvrdi ova ponuda. 
Odluka je jednoglasno prihvaćena.. 
 

Ad 5. 
Pod ovom točkom Predsjednik je rekao da bi se mijenjao samo jedan dan u tjednu a to je 
ponedjeljak kako bi se dodao još jedan dan više članicama kao opcija za sastanke uživo ako postoji 
potreba, zato se radno vrijeme u pon mijenja od 12-20 dok je sada bilo od 8-16. uto i sri ostaju 
isti od 12-20 kao i čet i pet od 8-16. 
Ovaj prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 

Ad 6. 
Pod ovom točkom Predsjednik je zamolio tajnicu da izvijesti o zamolbi za slobodnim danima i 
godišnjem odmoru. Tajnica govori da obzirom da ima višak radnih sati koji se ne plaćaju 
prekovremeno smije tražiti slobodne dane te moli za dva slobodna dana, 8. i 11.9. te korištenje 
godišnjeg odmora od 12-15.9. 
 
Ovaj prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 

Ad 7. 
Pod ovom točkom predsjednik obavještava članove IO-a o pokušajima za sastankom kod 
gradonačelnice koji se nažalost nije dogodio niti neće jer je Gradonačelnica svima uputila mail u 
kojem govori da smatra da je Savezu dala dosta šansi i sastanaka te da je vrijeme da se Savez 
malo sam trgne te da namakne neka dodatna sredstva uz ova gradska. Isto tako u svome mailu 
govori da je obavila razgovore sa svim članicama i da je upoznata sa svim poteškoćama koje imaju 
te da i na tome radi. Tražili smo i da se sufinancira izrada strategije razvoja sporta u gradu 
Samoboru no i to je odbijeno te je rečeno da može no iz postojećeg budžeta. Nakon maila 
Gradonačelnice jasno je da u ovoj godini Savez više neće dobiti dodatna sredstva rebalansa koja 
su tražena još u veljači, a na koji zahtjev nikada nije odgovoreno. Isto ide i za prostore i za 
liječničke preglede u Domu zdravlja Samobor.  
Nakon izlaganja predsjednika nije bilo pitanja već samo konstatacija da smo prepušteni sami sebi 
te da za sport nema razumijevanja i da će članice od sada direktno slati upite u Grad pa možda 
bude više sreće. 

Sjednica je završila u 19,30 sati. 
Zapisnik je pohranjen u arhivi tajništva Samoborskog sportskog saveza. 
 
Zapisničar:                                                                                                                     Predsjednik SSS-a: 
  
Nika Fleiss                                                                                                                      Darijo Gaća 


